
Protokół

 Z posiedzenia XLIII Sesji  Rady Gminy

w  dniu  30 września 2010  roku

Posiedzenie XLIII Sesji Rady Gminy  otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan

Tadeusz Michel. Przywitał  przybyłych na sesję Radnych, z-cę Wójta Gminy, Skarbnika

Gminy i Sołtysów Sołectw Gminy Świerzno oraz mieszkańców Gminy Świerzno.  Nastąpiło

stwierdzenie quorum. Na 15 osobowy skład  Rady w posiedzeniu uczestniczy 12 członków

Rady. Nieobecni: Radny Wacław Gojlik - nieobecność nieusprawiedliwiona, Bogusław

Kozacki – nieobecność usprawiedliwiona, Kaczmarek Maria – nieobecność

usprawiedliwiona.  Lista  stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Ad.1c. przyjęcie protokołu z posiedzenia XLII Sesji Rady Gminy Świerzno

Protokół z  XLII Sesji Rady Gminy Świerzno został przyjęty 12 głosami za, na 12 radnych

obecnych na Sali bez odczytania.

Ad.1d. zgłoszenie uwag i poprawek do porządku posiedzenia XLIII Sesji Rady Gminy

Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – wnioskuję o wprowadzenie  do porządku posiedzenia XLIII

Sesji Rady Gminy 3 projektów uchwał do punktu 5:

1. w podpunkcie  „e” zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 2010,

2. w podpunkcie „f” wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości,

3. w podpunkcie  „g” wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.

z-ca Wójta Gminy – stawiam wniosek o wykreślenie z porządku obrad z punktu  5 „Podjęcie

uchwał w sprawie: , ppkt „f”  projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości, ppkt   „g” projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości  w związku z otrzymaniem dotacji  na drogę Gostyń – Trzebieradz. Podjęcie

tych uchwał miało nam dać w jakiś sposób  zabezpieczenie płynności dochodów w razie

gdybyśmy nie otrzymali dotacji, ale  sprawa podjęcia tych projektów uchwał jest już nie

aktualna.

Przewodniczący Rady Gminy poddał wniosek pod głosowanie.

W wyniku głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Następnie Przewodniczący  Rady Gminy odczytał porządek obrad  posiedzenia XLIII Sesji

Rady Gminy.
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1. Sprawy regulaminowe:

a. otwarcie posiedzenia,

b. stwierdzenie quorum,

c. przyjęcie protokołu z posiedzenia  XLII Sesji Rady Gminy Świerzno,

d. zgłoszenie uwag i poprawek  do porządku posiedzenia XLIII Sesji Rady Gminy Świerzno.

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

3. Informacja  z pracy szkół za rok szkolny 2009/2010.

4. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno za I półrocze 2010 roku:

a. odczytanie wniosków z posiedzeń Komisji Stałych Rady Gminy,

b. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie,

c. dyskusja,

d. przyjęcie informacji z przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno za I półrocze 2010

     roku.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. przystąpienia Gminy Świerzno do Stowarzyszenia pod nazwą „Zachodniopomorska Sieć

    Teleinformatyczna,

b. skargi na czynności Wójta Gminy,

c. skargi na czynności Wójta Gminy,

d. zmian w budżecie Gminy Świerzno w roku 2010,

e. zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 2010.

6. Wolne wnioski i zapytania.

7. Zakończenie posiedzenia XLIII Sesji Rady Gminy Świerzno.

Porządek obrad posiedzenia XLIII sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie po

zmianach. (zał. nr 2).

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.

Informacja  z działalności między sesjami przedstawił Pan Krzysztof Atras – pełniący

obowiązki Wójta Gminy – powiedział między innymi : okres między sesjami upłynął pod

kątem działań w celu otrzymania dotacji na drogę Gostyń – Trzebieradz. Od poniedziałku

rozpoczynamy inwestycję budowa Orlika w Stuchowie. Mamy już wszystkie pozwolenia

i ruszamy z inwestycją.  Od  30 czerwca pełnię obowiązki Wójta Gminy w związku z tym, iż

Wójt przebywa na zwolnieniu lekarskim.. Na dzień dzisiejszy Urząd pracuje dobrze i to

dzięki  tej kadrze jaka na dzień dzisiejszy jest zatrudniona.
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Posiadamy deficyt ale opinia RIO jest pozytywna, gdybyśmy chcieli zaciągnąć kredyt.

W Stuchowie zawalił się pałac, została zrobiona ekspertyza, Wojewódzki Konserwator

zabytków nałożył na gminę zadania dotyczące zabezpieczenia budynku. Remont tej części

wyniósł by ponad 100 tys. złotych, ale jako Gmina nie zamierzam tego robić, jedynie zgodnie

z zaleceniem Woj. Konserwatora Zabytków  zabezpieczyć ten budynek. To wszystko co

chciałbym przekazać, jeżeli są jakieś zapytania to proszę we wolnych wnioskach.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował z-cy Wójta Gminy  za przedstawienie informacji

z działalności między sesjami.

3. Informacja  z pracy szkół za rok szkolny 2009/2010.

Przewodniczący Rady Gminy – wszyscy radni otrzymali informacje z pracy szkół w roku

szkolnym 2009/2010, czy są jakieś zapytania do dyrektorów szkół odnośnie tych sprawozdań.

Pan Grzegorz Kubas Dyrektor Gimnazjum w Świerznie -  we wszystkich szkołach są

organizowane zajęcia w ramach projektu  „Szpan” oprócz szkoły podstawowej w Świerznie.

Są to dodatkowe zajęcia z języka angielskiego,  zajęcia dziennikarskie, szachowe, zwracamy

się z prośbą o mobilizacje dzieci do uczestniczenia w tych zajęciach, apeluje również do

rodziców aby te dzieci namawiać do uczestnictwa w tych dodatkowych zajęciach.

Organizowane są wycieczki do ciekawych miejsc i to za darmo. Próbowaliśmy wkręcić się do

projektu „Belferek” ale się nam nie udało, chociaż Kamień Pom. się starał nas w to wkręcić.

My natomiast zachęcamy dzieci i rodziców aby zachęciły dzieci do uczestniczenia

w projekcie „Szpan” bo warto.

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jeszcze jakieś pytania do Dyrektorów Szkół w związku

z informacjami. . Nie widzę. Dziękuję Dyrektorom za przygotowanie tych informacji

i przechodzimy do kolejnego punktu obrad.

Informacje z pracy szkół w roku szkolnym  2009/2010 stanowią załącznik Nr 3,4,5,6.

Ad. 4. Informacja z przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno za I półrocze 2010

roku:

a. odczytanie wniosków z posiedzeń Komisji Stałych Rady Gminy.

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy

o przedstawienie wniosków z posiedzeń Komisji odnośnie informacji z przebiegu wykonania

budżetu Gminy Świerzno za I półrocze 2010 roku.
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Służby Zdrowia i Spraw Społecznych Pan

Dariusz Mądrecki – Komisja na posiedzeniu w dniu 29 września 2010 roku  pozytywnie

zaopiniowała  informację z przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno za I półrocze

2010 roku .

Przewodniczący Komisji Rolno – Budżetowej  Pan Jerzy Gawęcki – Komisja Rolno-

Budżetowa  na posiedzeniu  w dniu  24 września 2010 roku w wyniku analizy pozytywnie

zaopiniowała informację z przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno za I półrocze 2010

roku.

b. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie

Przewodniczący  Rady Gminy  odczytał Uchwałę Nr XCIII/245/2010 Składu Orzekającego

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii o przedłożonej

przez Wójta Gminy Świerzno informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2010

roku.

  Regionalna Izba Obrachunkowa pozytywnie  zaopiniowała przedłożoną informację Wójta

Gminy Świerzno o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2010 roku. (zał. nr 7)

c. dyskusja.

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jakieś uwagi co do wyżej przedstawionej informacji.

Nie widzę.

d. przyjęcie informacji z przebiegu wykonania budżetu Gminy  Świerzno za I półrocze

2010 roku.

W wyniku głosowania  informacja z przebiegu wykonania budżetu Gminy Świerzno za

I półrocze 2010 roku została przyjęta 12 głosami za, 0 głosów  przeciw, 0 wstrzymujących się

na 12 Radnych obecnych na Sali. (zał. nr 8).

Następnie przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minutowa przerwę.

Wznowienie obrad po przerwie.

Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. przystąpienie Gminy Świerzno do Stowarzyszenia pod nazwą „Zachodniopomorska

Sieć Teleinformatyczna”.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – projekt był analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych

Rady Gminy jak i na posiedzeniu Rady Gminy. Ponadto przedstawiciel Urzędu

Marszałkowskiego formę działania tego Stowarzyszenia przedstawił  nam wizualnie. Czy są

jeszcze jakieś uwagi lub zapytania. Nie widzę.
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W wyniku głosowania  projekt uchwał w sprawie przystąpienia Gminy Świerzno do

Stowarzyszenia pod nazwą „Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna” został odrzucony

przez radnych przy 10 głosach przeciw  przystąpienia do stowarzyszenia, 1 głosie

wstrzymującym się i 0 głosów za przystąpieniem na 11 radnych obecnych na Sali obrad. (zał.

nr  9). Obrady opuściła Radna Jadwiga Kasprzak.

b. skargi na czynności  Wójta Gminy

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytał  Przewodniczący Rady Gminy.

Uwag co do przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała  XLIII/220/2010 Rady Gminy w Świerznie w sprawie skargi

na czynności Wójta Gminy została przyjęta 11 głosami za na 11 radnych obecnych na Sali

( Nr 10)  .

c. skargi na czynności  Wójta Gminy

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  odczytał Przewodniczący Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Marek Jankowicz –  skargę rozpatrywała Komisja

Rewizyjna. Najbardziej aktywnym w tym wszystkim jest Pan Jerzy Kluczka, dobrze że widzi

potrzeby tej Gminy. Wyborcy chcieliby aby wnioski składane przez nich były realizowane

szybciej i skuteczniej ale tak się nieraz nie da. Budżet jest jaki jest i aby wszystko realizować

potrzebne są środki na realizację tych  wniosków.

z-ca Wójta Gminy – cenię sobie aktywność pana Kluczki , chodzi jednak o to aby te wnioski

były rzeczowe.

Następnie Przewodniczący  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie skargi na

czynności Wójta Gminy.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XLIII /221/2010 Rady Gminy Świerzno w sprawie skargi

na czynności Wójta Gminy została przyjęta 11 głosami za, 0 głosów przeciw

i  0 wstrzymujące się na 11 radnych obecnych na Sali. ( zał. nr 11).

d. zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2010.

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz  Michel.

Uwag co do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XLIII/222/2010 Rady Gminy Świerzno w sprawie zmian

w budżecie Gminy Świerzno na rok 2010  została przyjęta  11 głosami za, 0 głosów przeciw

i 0 wstrzymujące się na 11 radnych obecnych na Sali. (zał. nr 12).
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e. zmian budżetu Gminy Świerzno na rok 2010.

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Michel. Uwag co do

przedstawionego projektu nie wniesiono.

W wyniku głosowania Uchwała Nr XLIII/223/2010 Rady Gminy Świerzno w sprawie zmian

budżetu  Gminy Świerzno  na  rok  2010  została  przyjęta  8  głosami  za,  3  głosami  przeciw,  0

wstrzymującymi się na 11 radnych obecnych na Sali. (zał. nr 13).

Ad. 6. Wolne wnioski i zapytania.

Na salę obrad wróciła Radna Pani Jadwiga Kasprzak

Na posiedzenie Rady Gminy przybyli przedstawiciele miejscowości Ciesław w sprawie

przekazania działki gminnej  w użytkowanie dla mieszkańców Ciesławia z przeznaczeniem na

budowę świetlicy wiejskiej.  Wniosek w tej sprawie został złożony przed sesją. Na

posiedzenie Rady Gminy był przygotowany projekt uchwały w sprawie wyrażeni zgody na

sprzedaż tej działki. Z-ca Wójta wycofał ten projekt uchwały z porządku obrad co

zasugerowało mieszkańcom, iż ta działka nie zostanie sprzedana przez Gminę.

z-ca Wójta Gminy – czy ta działka w Ciesławiu zostanie sprzedana czynie o tym zadecydują

Radni i mieszkańcy Ciesławia. Jeżeli mieszkańcy Ciesławia chcą budować  to albo

wydzielamy teren z działki albo na całej tam działce, uważam jednak  że  wybudowanie

świetlicy na tej działce   nie zda egzaminu ponieważ jest to niedaleko mieszalni pasz.

p. Karnowski mieszkaniec Ciesławia – na świetlicę chcemy przerobić  garaże, które już tam

są postawione.

z-ca Wójta – wobec tego wniosek powinien wyglądać inaczej.

Mieszkanka Ciesłąwia – mówi Pan, że ten teren się nie nadaje na świetlicę to proszę wskazać

inne miejsce.

z-ca Wójta – działka gdzie jest plac zabaw.

p. Karnowski – dwa lata już jest tam plac zabaw a działka nie jest przejęta od Agencji.

p. Mądrecki – chodzi o to żebyście nie wyrzucili pieniędzy z funduszu sołeckiego w błoto.

Przy budowie świetlicy trzeba spełnić warunki, wy wybudujecie czy przerobicie z garaży,

przyjedzie Sanepid na odbiór i nie przyjmie Wam tego bo wysokość będzie nie taka, sufit za

nisko. Cel szczytny  ale uważam, że należy przemyśleć sprawę.

p.J.Kasprzak – w Ciesławiu były świetlice przekazane dla mieszkańców ale zostały

zdewastowane.

Mieszkanka Ciesławia – dobrze co było to było ale w tej chwili myślimy o przyszłości.

p. Karnowski – jest jedyny plac należący do Gminy a wy chcecie go sprzedać?
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z-ca Wójta Gminy – nie było mowy o sprzedaży ale wyrażenia zgody przez radę Gminy na

zbycie tej działki. Państwo zabraliście się za sprawy nie od tej strony, gdybyście  zaprosili na

spotkanie przedstawiciela gminy to by poinformował Was jak to zrobić. Za 11 tysięcy nie

wybudujecie świetlicy bo braknie Wam środków  należałoby  pomyśleć o czymś tańszym. Za

te 11 tys. zł nie będziecie w stanie tego zadania zrealizować, które przedstawiacie we wniosku

i wniosek zostanie odrzucony.

p. Jankowicz – chodzi o to aby nie sprzedawać działki firmie Karex i my Radni tej Rady na to

nie  pozwolimy,  ale  Wy musicie  pilnować tej  sprawy na  przyszłość bo   niedługo są wybory

samorządowe i zaczyna się nowa kadencja.

Mieszkanka Ciesławia -  Pani Sadowska  w Kamieniu prowadzi szkolenia o pozyskaniu

środków unijnych, jest taki program budowy domów z gliny i do takiego projektu można

przystąpić. Byłam na takim szkoleniu i Pani Sadowska powiedziała, że gmina też informację

eimeilem otrzymała o takim szkoleniu .

z-ca Wójta – takich eimeli jak od Pani Sadowskiej do Urzędu przychodzi dużo. Ta Pani

doradza za pieniądze, my w Urzędzie robimy to darmo.

Przewodniczący Rady Gminy – po prostu musicie sobie pilnować aby nikt Wam tego nie

sprzedał, nie długo wybory i nowa kadencja Rady.

Teresa Cieślikiewicz Dyrektor Szkoły Podstawowej w Stuchowie – mamy dwa problemy

boisko przy szkole i plac zabaw. Nasze dzieci osiągają bardzo dobre wyniku w sporcie

i należałoby im pomóc się rozwijać. Plac zabaw przy szkole sprzęt można zakupić  z zakupu

pomocy dydaktycznych. Zawalona część budynku szkolnego, mieszkają tam dwie rodziny to

wejście do ich mieszkań się zawaliło, mają teraz klucze od drzwi wejściowych i wchodzą

i wychodzą przez szkołę, ależby ten problem nie trwał zbyt długo.

p. Kubas Dyrektor Gimnazjum w Świerznie – z punktu widzenia nauczyciela wychowania

fizycznego sołectwo Ciesław uczestniczyło we wszystkich  zawodach sportowych

organizowanych przez Gminę a wiedzę  że Radni tutaj ich wniosek o budowę świetlicy mają

za zło konieczne.

z-ca Wójta Gminy Panie Dyrektorze będę bronił tutaj Radnych, tydzień temu padł wniosek

o budowę świetlicy i dzisiaj mieszkańcy przyszli na Sesję .

p. Marek Jankowicz – witacz od strony Gryfic powinien staną na granicy administracyjnej

między Gminą Świerzno a Gminą Gryfice, ten co stoi w tej chwili niech już tam zostanie ale

jak będzie stawiany nowy to niech już zostanie postawiony na granicy administracyjnej.
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Wniosek Radnego Marka Jankowicza został przyjęty jednogłośnie 12 głosów za na 12

radnych obecnych na Sali.

p. Chojnacki Sołtys Sołectwa Stuchowo – Sołectwo Stuchowo brało udział w konkursie  wieś

rozwojowa i przyjazna dla środowiska i jako Sołectwo zajęliśmy II miejsce w tym konkursie.

Chciałbym podziękować Wójtowi Gminy za wkład włożony w ten nasz sukces.

z-ca Wójta – wiele osób na to pracowało i gdyby  Ciesław pracował tak przez 4 lata jak

dzisiaj to tez byłoby wiele zrobione.  Jako Gmina też dobrze się zaprezentowaliśmy na

dożynkach, sołectw Świerzno zaprezentowało wieniec, który został nagrodzony,

zaprezentowały się też Stuchowianki swoim śpiewem.

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jeszcze jakieś wnioski i zapytania. Nie widzę. Wobec

powyższego porządek obrad  uważam za wyczerpany i zamykam posiedzenie XLIII Sesji

Rady Gminy w dniu 09 sierpnia 2010 roku. Dziękuję.

Protokołowała:

Putyrska B.


